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Dr. Szili Katalinnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

országgyűlési képviselő

A Házszabály 91 .§-a szerinti jogomnál fogva kérdést kívánok intézni

Tisztelt Miniszter úr!

Az utóbbi időben az a hír terjedt el választókerületem lakosai között, hogy meg fogják
szűntetni a baracskai vasútállomást . A hír maga is nagy riadalmat keltett a környező három
faluban; annál is inkább, mert emlékezetem szerint egyszer már volt hasonló helyzet, amikor a
lakosság aláírásgyűjtéssel kísérelte meg ezt elkerülni . Arra is tekintettel, hogy az Ön
elődjének, dr. Csillag István miniszter úrnak 2004 . február 16-án, K/8745 számon feltett
kérdésemre az akkori miniszter úr Baracska megállóhely utasforgalmi létesítményeinek
korszerűsítését ígérte az elővárosi közlekedési koncepció keretében, kérem szíves
megnyugtató válaszát, hogy milyen valóságalapja lehet ezeknek a híreknek, és a Budapest-
Székesfehérvár vonal fővárosi bevezető szakaszának átépítése hogyan érinti a baracskai
vasútállomás jövőjét?

Budapest, 2005 . március 23 .

Országgyűlés Hivatala

Irományszám: 4~-,, l5t"t
Érkezett: 2005 WC 2 3.

Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez
„Megszűnik-e a baracskai vasútállomás?"

címmel .

Írásbeli kérdés

Dr . Kelemen András
Független, Nemzeti Fórum
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